

An information pack (including the schedules for the Scholarship and Allocation Examination, Registration and Tablet Roadshow on 14 July 2020) was sent to all admitted students on 29 June 2020 via POST. Please contact us if you do not receive the information pack by 8 July 2020.

The Secondary School Places Allocation results will be released on 7 July 2020. P6 students will collect their Admission Slips from their primary schools on that day. As registration for new SPCC Form One students will take place on 14 July 2020 (same day of the Scholarship and Allocation Examination), parents **do not** have to come for registration on 9 July or 10 July 2020.

本校已於 2020 年 6 月 29 日透過郵寄方式向所有中一新生寄出資料夾(內附 2020 年 7 月 14 日獎學金及分組試、註冊及訂購平板電腦安排)，如於 2020 年 7 月 8 日仍未收悉，請聯絡本校。

2020 年 7 月 7 日升中派位結果公佈，同學返回所屬小學領取「中一入學註冊證」。本校中一新生註冊手續將於 2020 年 7 月 14 日進行(同日舉行獎學金及分組試)，故家長 **無須** 於 2020 年 7 月 9 日或 7 月 10 日前來註冊。